
  
 

Nacionālā arhitektūras padomes sēde 
2019.gada 27.februārī plkst: 15: 00, Kultūras ministrijā, Lielajā zāle. 
 
Protokols Nr.1/2019 
 
Dienaskārtības jautājumi: 

1. Arhitektūras konkursu labā prakse valsts pasūtījumos, Expo 
konkurss.  

Jautājums tiek izskatīts, balstoties uz Latvijas Dizaina padomes iniciatīvu 
un nosūtīto vēstuli LTRK.  

 
2. Nacionālās koncertzāles projekta virzība. Aktuālā informācija.   

I.Lūkina  informē  sēdes dalībniekus par sarunu virzību ar politiskajām 
partijām par atbalstu koncertzāles būvniecībai uz AB dambja.  
  
Sēdes dalībnieki: 
Gatis Didrihsons, Jānis Dripe, Dace Vilsone, Indra Lūkina (LNSO 
direktore), Ilma Valdmane, Gvido Princis, Juris Poga, Juris Dambis, Uģis 
Bratuškins, Oskars Redbergs, Liene Griezīte, Austris Mailītis, Andris 
Lazarevs, Dzintra Purviņa, Māra Vaivode, Ansis Egle (LTRK), Raimonds 
Aleksejenko (EM), Raimonds Āboliņš (LTRK), Agnese Šķēle (EM), Rūta 
Grikmane, Linda Leitāne-Šmīdberga (LAS), Austris Mailītis, Jana 
Jākobsone, Daiga Dzedone, Dita Danosa ( Latvijas Dizaina centrs),  Andis 
Sīlis. 
 Sēdi vadīja: G. Didrihsons 
 
 
 Kopsavilkums/Lēmumi 
 
1.LTRK ( EXPO projekta vadītājs – Ansis Egle) iniciē un aicina Latvijas 
Arhitektu savienību , Nacionālo arhitektūras padomi un Latvijas Dizaina 
padomi sagatavot kopīgu vēstuli  Ministru kabinetam ar aicinājumu 
valdībai jau šogad laicīgi sākt plānot un īstenot Latvijas dalību EXPO 
2025, kas norisināsies Osakā , Japānā.   
 
LTRK ir izteikusi priekšlikumu aprīlī uzaicināt visas iesaistītās puses uz 
darba grupas sanāksmi, lai izdiskutētu veicamās darbības un laicīgi 
valstiskā līmenī uzsāktu sagatavošanos nākamajam EXPO 2025.  



 
2.Nacionālā arhitektūras padome (NAP) lūdz līdz nākamajai NAP sēdei 
izdiskutēt Latvijas Arhitektu savienības padomē iespējamās alternatīvas 
un sniegt LAS viedokli par iespējamām nacionālās koncertzāles 
novietnēm.   
 
Nacionālā arhitektūras padome nolemj NAP sēdē 2.aprīlī atkārtoti 
izskatīt jautājumu par nacionālās koncertzāles novietnēm, iepazīstoties 
ar LAS pausto viedokli un KM pieejamo aktuālo informāciju.  
 
Nākamā padomes sēde tiek plānota 2019.gada 2.aprīlī. 
Kultūras ministrija – apņemas izsūtīt visiem padomes dalībniekiem KM 
pieejamo informāciju -  prezentācijas un SIA „NAMS” izpētes materiālu.  
  
 
 
 
 
 
 
NAP priekšsēdētājs:                                       ____________/G.Didrihsons  
 
Protokolēja:                                           _________________/ Dz.Purviņa 
 
 
 


